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Emne: Klage poå fartøy som støyer i Mangerøy 
 

God ettermiddag. 

 

Som sikkert også kommunen har fått med seg har det kommet nok et 

fartøy ved indusrianlegget til Radøy Gruppen i Mangerøy. Dette fartøyet 
ligger å støyer. Jeg vil anta at det er generatordrift som er kilden til 

støyen, og at det ikke ligger på landstraum. Landstaum var slik jeg tolker 
planen for annleget en forutsetnig. At dette ikke var på plass ved første 

fartøy som kom til kai tidlig i høst kan jeg ha forståelse for siden den det 
var først annløp. Jeg var den gangen i direkte kontakt med Lasse Ståløy i 

Radøy Gruppen, jeg fikk gode unnskyldninger for hvorfor det ikke var på 

plass. Jeg har og dene gangen tatt kontakt med Radøy Gruppen uten at 
jeg før svar på hva som er planen og tidshorisonten på å redusere støyen. 

 

I perioden det første fartøyet har ligget til kai har det også forekommet 

arbeider ombord på fartøyet som med uoffisielle målinger fra 
Mangerøyvegen 51 er over det som er satt som støykrav i planen for 

området. Dette inrømmer forsåvidt Radøy Gruppen i e-post, og rett skal 
være rett støyen ble redusert for en tid. 

 

Jeg har tidligere også vert i kontakt med Fylkesmannen i Vestland 

angående problemet. Hans svar er sendt som kopi til radøy komune den 
30.09.2019.  

 

Jeg har også informasjon at den støyen som genereres fra 
området/fartøyet høres/plager langt utover området Mangerøy 

 

Så til kjernen hva gjøres av komunen for å sørge for at Industriområdet 

på Mangerøy holder seg til "Føresegner for Kjebogen reguleringsplan", og 
beskytter sine innbygere? 

 



Svar utbes 

 

--  
mvh Arne  


